
 

 
 
 
  
 
 

 
 

EXPRESSION OF INTEREST (EOI)  
Call for Healing practitioners for the 3rd Feminist Republik Festival (26-30 

November 2025 in Mombasa, Kenya) 
 
  
Advertised: Monday 24 February 2025 
 
Submission Deadline:   Open until filled 
 
Who we are 
Urgent Action Fund-Africa (UAF-Africa) is a consciously feminist and womn’s human 
rights pan-African Fund registered in Kenya and Zimbabwe. Operating as a virtual 
organisation, the Fund boasts of strategic presence in Africa’s five sub-regions- East 
Africa: Nairobi- Kenya, Kampala-Uganda, and Addis Ababa-Ethiopia; North Africa: 
Cairo-Egypt; Central Africa: Yaoundé and Douala Cameroon; Southern Africa: 
Harare- Zimbabwe, Lilongwe & Blantyre- Malawi; Antananarivo- Madagascar, 
Johannesburg, Pretoria & Cape Town- South Africa, Gaborone- Botswana and West 
Africa: Abuja -Nigeria and Parakou & Cotonou- Benin and and Lomé- Togo. 
Recognising the need to move resources rapidly on a continent where opportunities 
and threats arise and decline quickly, UAF-Africa uses a Rapid Response Grant-
making mechanism to support unanticipated, time-sensitive, innovative, and unique 
initiatives that promote women’s agency in democratic governance, economic, 
environmental and climate justice, natural resources governance and conflict 
transformation while protecting their personhood, integrity, and rights. 
 

UAF-Africa is seeking experienced and passionate healing practitioners to participate 
in the 3rd Feminist Republik Festival, set to take place in Mombasa, Kenya, from 26-
30 November 2025, with the bold and audacious theme of Regenerating in Crisis: 
Grounding Healing and Care in the Storm. This iteration of the Festival will center 
the experiences of African womn’s human rights defenders (AWHRDs) in crisis 
contexts, the traumas AWHRDs grapple with, how trauma plays out, is remembered, 
and is compounded in periods of crisis, and why we must center healing when it feels 
like our worlds are collapsing. At the Fund, the use of ‘womn’ is an act of challenging 
and replacing traditional ideas of what and who a womn is and can be and the links 
of women to a system of patriarchy where womn are, in effect, subject to men or a 
sub-category of men. Additionally, ‘womn’ for us also includes lesbian, bisexual 
womn and transwomn. 



 

The 3rd Feminist Republik Festival will serve as a vital platform to connect AWHRDs 
with diverse healing modalities and resources. We are seeking healers who can offer 
transformative and culturally relevant practices that address the interconnected 
challenges faced by AWHRDs. 

Call for Healing practitioners: 

UAF-Africa invites expressions of interest from experienced and passionate healers 
with expertise in areas such as (but not limited to): 

• Traditional Medicine: Indigenous healing practices, knowledge of herbal 
remedies, etc. 

• Spiritual Healing: Rituals, energy work, ancestral connection, etc. 
• Mental and Emotional Wellness: Therapy, counselling, trauma-informed 

practices, art therapy, etc. 
• Bodywork and Movement: Yoga, massage, dance, somatic experiencing, etc. 
• Creative Arts: Music, writing, storytelling as healing modalities. 

We are particularly interested in Healing Practitioners who: 

• Center indigenous knowledge and practices. 
• Address the intersectional challenges faced by WHRDs. 
• Promote collective healing and community building. 
• Offer decolonized approaches to health and well-being. 

 
1. First Name 
2. Last Name 
3. Phone number (with country code) 
4. Preferred pronoun(s) 
5. Country of origin  
6. Preferred language(s) of communication 
7. Email address 
8. What is the healing practice you want to offer to the Festival space? 
9. Is your healing practice done in groups (how big is the group)? Or one-on-one? How 

much time would you need for your practice? How often can you offer it on any 
given day? 

10. What equipment or supplies are needed for your practice? 
11. For how many years have you been implementing this practice? In what locations? 
12. Do you work alone, or with assistant(s)? 
13. Which communities do you work with? 



 

14. How do you connect your practice to feminist principles/an analysis of structural 
violence/ social justice (e.g. disability justice, reproductive justice, gender 
justice)/challenging sole focus on medicalization? 

15. What is your experience working with different genders/types of bodies and 
physical/ emotional abilities? 

16. Are there healers you know or have worked with whose presence in the Festival 
would be important?  
If yes, please share their names and contact information. 

17. Anything else you would like to add? 

 
Please apply by March 31 through this link: 
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSebvUD6y_E_m3oku2M2BJrl-
VDme1VW6LOzqgfK2skp7mmwjQ/viewform?usp=sharing  
 
 
FRENCH 

Appel à candidatures pour les praticiennes de guérison pour le 3ème 
Festival de la Républik Féministe  

(26-30 novembre 2025 à Mombasa, Kenya) 

UAF-Africa recherche des praticiennes de guérison expérimentées et passionnées 
pour participer au 3ème Festival de la Républik Féministe, qui se tiendra à 
Mombasa, au Kenya, du 26 au 30 novembre 2025, avec le thème audacieux et 
ambitieux de "La régénération en temps de crise : ancrer la guérison et les soins dans 
la tempête". Cette édition du Festival se concentrera sur les expériences des 
défenseures des droits humains des femmes africaines (DDHFA) dans des contextes 
de crise, les traumatismes avec lesquels les DDHFA sont aux prises, comment les 
traumatismes se manifestent, sont mémorisés et sont aggravés en temps de crise, et 
pourquoi nous devons centrer la guérison quand il semble que nos mondes 
s'effondrent. Au sein du Fonds, l'utilisation du terme « womn » [forme modifiée du 
mot anglais « women » qui signifie « femmes »] est un simple acte de remise en 
question et de remplacement des idées traditionnelles de ce qu'est et de qui peut être 
une femme et des liens des femmes avec un système de patriarcat où les femmes sont, 
en effet, soumises aux hommes ou à une sous-catégorie d'hommes. De plus, ce terme 
inclut également les femmes lesbiennes, bisexuelles et trans. 

Le 3ème Festival de la Républik Féministe servira de plateforme vitale pour connecter 
les DDHFA avec diverses modalités et ressources de guérison. Nous recherchons des 
guérisseuses qui peuvent offrir des pratiques transformatrices et culturellement 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSebvUD6y_E_m3oku2M2BJrl-VDme1VW6LOzqgfK2skp7mmwjQ/viewform?usp=sharing
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSebvUD6y_E_m3oku2M2BJrl-VDme1VW6LOzqgfK2skp7mmwjQ/viewform?usp=sharing


 

pertinentes qui abordent les défis interconnectés auxquels sont confrontées les 
DDHFA. 

UAF-Africa invite les expressions d'intérêt de guérisseuses expérimentées et 
passionnées ayant une expertise dans des domaines tels que (mais sans s'y limiter) : 

• Médecine traditionnelle: pratiques de guérison autochtones, connaissance des 
remèdes à base de plantes, etc. 

• Guérison spirituelle: rituels, travail énergétique, connexion ancestrale, etc. 
• Bien-être mental et émotionnel: thérapie, counseling, pratiques tenant compte 

des traumatismes, art-thérapie, etc. 
• Travail corporel et mouvement: yoga, massage, danse, expérience somatique, 

etc. 
• Arts créatifs: musique, écriture, narration comme modalités de guérison. 

 

Nous sommes particulièrement intéressées par les praticiennes de guérison qui : 

• Centrent les connaissances et pratiques autochtones. 
• Abordent les défis intersectionnels rencontrés par les DDHF. 
• Encouragent la guérison collective et le renforcement des communautés. 
• Offrent des approches décolonisées de la santé et du bien-être. 

 
1. Nom et Prénom(s) 
2. Numéro de téléphone (avec code du pays) 
3. Pronom(s) de préférence 
4. Pays d’origine 
5. Langue(s) de communication préférée(s) 
6. Adresse e-mail  
7. Quelle est la pratique de guérison que vous souhaitez offrir dans l'espace du 

Festival?  
8. Votre pratique de guérison se fait-elle en groupe (de quelle taille est le groupe) ou en 

tête-à-tête? Combien de temps avez-vous besoin pour votre pratique? À quelle 
fréquence pouvez-vous l'offrir chaque jour? 

9. Quels équipements ou fournitures sont nécessaires pour votre pratique? 
10. Depuis combien d'années mettez-vous en œuvre cette pratique? Dans quels lieux? 
11. Travaillez-vous seul-e ou avec des assistant-e-s?  
12. Avec quelles communautés travaillez-vous?  
13. Comment reliez-vous votre pratique aux principes féministes/à une analyse de la 

violence structurelle/à la justice sociale (par exemple, justice pour les personnes en 



 

situation de handicap, justice reproductive, justice de genre)/en remettant en 
question le focus exclusif sur la médicalisation? 

14. Quelle est votre expérience de travail avec différents genres/types de corps et 
capacités physiques/émotionnelles?  

15. Y a-t-il des guérisseurs-ses que vous connaissez ou avec qui vous avez travaillé dont 
la présence au Festival serait importante? 
Si oui, veuillez partager leurs noms et coordonnées.  

16. Y a-t-il autre chose que vous aimeriez ajouter? 

 
Veuillez postuler d'ici le 31 mars via ce lien: 
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSebvUD6y_E_m3oku2M2BJrl-
VDme1VW6LOzqgfK2skp7mmwjQ/viewform?usp=sharing  
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  .كلذ kإ امو ،ة³Yشعلا تاجلاعلا� ةفرعملاو ،ةYلصلأا ةYجلاعلا تاسرامملا :يد;لقتلا بطلا ●

 .كلذ kإ امو ،فلاسلأا� لاصتلااو ،ةYجلاعلا ةقاطلاو ،سوقطلا :6|ورلا جلاعلا ●

 تامدصلا pع ةمئاقلا جلاعلا تاسراممو ،تاراش±سلااو ،M©فنلا جلاعلا :ة;فطاعلاو ة;سفنلا ةحصلا ●

 .كلذ kإ امو ،نفلا� جلاعلاو ،عئاجفلاو

 .كلذ kإ امو ،ةYتاموسلا ة¢دسجلا براجتلاو ،صقرلاو ،كYلدتلاو ،اغويلا :�6رحلاو يدسجلا جلاعلا ●

 .ةYجلاع لئاسوك M½صقلا د¼لاو ،ة�ات«لاو ،�Yºسوملا :ة;عاد�لإا نونفلا ●

 

 :تاجلاعم نع صاخ ل�ش� ثحSن

 .ةYلصلأا تاسرامملاو فراعملا pع ندمتع¢ ●
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 :ة�Pلطملا مuدقتلا تامولعم
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 ةلئاعلا مسا .2

مقر .3 دل�لا زمر عم( فتاهلا  ( 

¿Eمضلا .4 /  ةلضفملا رئامضلا

أشwملا .5   دل�

ةغللا .6 /  لصاوتلل ةلضفملا تاغللا

L¤و�E«للإا دEFzلا .7
M 

�لا  ةسرامملا ÇM ام .8�M lسÈ اعتللKL
M  لا��M تyzاهم¢دقت نيد KL

M  ؟ناجرهملا 

له .9 كتسرامم ماقت  �لا �M lسÈ اعتللKL
M KL

M مأ )؟ةعومجملا مجح ام( تاعومجم ËشÌتقولا نم م� ؟يدرف ل  

�لا كتسراممل Í¿Lجاتحت�M lسÈ اعتللKL
Mاهم¢دقت كنكم¢ ةرم م� ؟ KL

M؟دحاولا مويلا 

�لا مزاوللا وأ تادعملا ÇM ام .10�M جاتحتÍ¿L فنتل اهيلاYلا كتسرامم ذ��M lسÈ اعتللKL
M ؟ 

�لا ةسرامملا Í¿Lسرامت ةنس م� ذنم .11�M lسÈ اعتللKL
M ؟ 
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 ؟Í¿Lلمعت ةYعمتجملا تائفلا يأ عم .13
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 ؟ةYفاعلاو



 

KL كتEFخ ÇM ام .15
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اهتكراشم .17  ؟نيدوت ةYفاضإ تامولعم يأ كانه له 

 

 :�6اتلا ط�ارلا للاخ نم 2025 سرام 31 ،��5نثلاا موي لولح� تن[\نلإا f\ع ةكراشملا بلط مuدقت f|ري
-https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSebvUD6y_E_m3oku2M2BJrl
 VDme1VW6LOzqgfK2skp7mmwjQ/viewform?usp=sharing 
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